
        

 
Persbericht, 17 december 2014 

 

 

GroenLinks wil inzicht in HOV-rapporten 
 

 

Op het moment is het Hoogwaardig Openbaar Vervoer (HOV) in Huizen en Blaricum niet 

uit de pers weg te denken. Huizen heeft een rapport van Arcadis klaarliggen, Blaricum 

heeft twee rapporten van Royal Haskoning DHV aan de pers beschikbaar gesteld. 

Ondertussen tasten de raad en inwoners van Huizen in het donker.  

 

Berichtgeving in de media maakt niet inzichtelijk of de meerijdvariant over ’t Merk nu wel of 

niet voldoet aan de provinciale eisen aan HOV. GroenLinks Huizen wil inzicht in deze 

rapporten. 

 

De gemeente Blaricum heeft de rapporten aan onze fractie beschikbaar gesteld. De 

gemeente Huizen heeft eerder deze week een persverklaring doen uitgaan met de 

mededeling het rapport pas na 15 januari 2015 openbaar te maken. Reden voor de fractie 

van GroenLinks om de volgende vraag te stellen aan het college van burgemeester en 

wethouders van Huizen. 

 

1. Ziet het college, nu Blaricum de publiciteit heeft gezocht, geen aanleiding 
om de resultaten van het onderzoek van Arcadis over de meerijdvariant 

op korte termijn in de openbaarheid te brengen?  


